
P R O T O K Ó Ł  N R III/06 

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 28 grudnia 2006 roku 

 

 

 

W Sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście. 

Listy obecności w załączeniu. 

 

 

 

Ad. 1. 

 Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W Sesji udział wzięło 

15 Radnych. Wszyscy Radni obecni.  

W związku z tym Sesja moŜe podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2. 

 Na sekretarza obrad został powołany Pan Włodzimierz Szczepański – Radny,  

a na protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe Sesja składa się z dwóch części: I część 

– robocza i II część – uroczysta. Będzie to spotkanie Radnych z pracownikami Urzędu 

Gminy i Sołtysami. 

 

Ad. 3. 

  Zapytania i interpelacje: 
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1) Pani Teresa Raczyńska – Radna – jestem z Niedźwiedzia, ale chciałabym wystąpić 

w imieniu mieszkańców wsi Niedźwiedź i Hucisko. Chciałabym przypomnieć, Ŝe 

droga powiatowa, która przebiega przez Hucisko jest w bardzo fatalnym stanie, są 

tam dziury, a przy poboczach asfalt jest popękany. Ona się juŜ nie nadaje do 

łatania, tylko moŜna połoŜyć dywanik asfaltowy na tej długości drogi.  

W przysiółku Kruszyna od strony Niedźwiedzia, od strony południowej jest 

zarośnięty rów przez chaszcze, róŜne krzewy i przy powodzi, czy roztopach 

następuje zalewanie całej jezdni, nie ma chodnika, więc nie ma nawet jak się 

przedostać. Chciałabym tylko przypomnieć, Ŝe ta droga jest w bardzo fatalnym 

stanie i jeŜeli będzie moŜna pomóc mi w tej sprawie, zgłosić do Starostwa, to 

bardzo proszę,  

2) Pan Arkadiusz Wilczkowski - Radny – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

Panie Wójcie, ja mam pytanie odnośnie projektu drogi w Kuźniakach i teŜ m. in. 

tych pozostałych trzech dróg. One były zaplanowane w budŜecie na 2006 r., były 

zaplanowane i przeznaczone środki. Czy ten projekt będzie wykonany w 2006 r., 

jeŜeli nie, to, co z tymi środkami się stało? Gdzie zostały przeznaczone w 2006 r.? 

Bardzo bym prosił o uzasadnienie tego na piśmie, tej odpowiedzi. To nie musi być 

dzisiaj. 

 

Pan Przewodniczący obrad - przyjęta była forma, Ŝe na zapytania ustne, odpowiedź 

jest udzielana ustnie. Na Ŝyczenie Radnego, myślę, Ŝe nie stoi nic na przeszkodzie, aby 

odpowiedzieć pisemnie. Wcześniej przyjęliśmy zasadę – jeŜeli na zapytania ustne, Pan 

Wójt jest w stanie udzielić odpowiedzi podczas Sesji, to odpowiada na bieŜąco. 

Natomiast na zapytania pisemne odpowiada się pisemnie.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował - do porządku obrad, który Państwo 

otrzymali zostanie dopisany jeszcze jeden punkt, na wniosek Pana Wójta, który 

zwrócił się z pismem o ujęcie w porządku obrad wypracowania stanowiska w sprawie 

ceny wykupu gruntów ornych pod zbiornik wodny Strawczyn – Niedźwiedź. 

Odczytał w/w pismo znak: RIT-7011/8/2006 z dnia 21.12.2006 r. (w zał.). 
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Wniosek nie został ujęty w porządku obrad, poniewaŜ porządek Sesji był napisany 

20.12.2006r., a pismo wpłynęło 21.12.2006r.  

Zgodnie ze statutem gminy Przewodniczący Rady Gminy ma obowiązek wprowadzić 

ten punkt do porządku obrad.  

W związku z tym wypracowanie stanowiska odnośnie ceny wykupu gruntów ornych 

pod zbiornik wodny Strawczyn – Niedźwiedź będzie realizowane jako pkt nr 7, a 

numeracja dotychczasowych punktów 7 – 9 zostanie odpowiednio zmieniona. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje zostaną udzielone w punkcie 9. 

 

Ad. 4. 

 Do protokółu Nr I/06 z Sesji Rady Gminy z dnia 27 listopada 2006 r. i Nr II/06 

z Sesji Rady Gminy z dnia 04 grudnia 2006 r. nie wpłynęły uwagi i zastrzeŜenia. 

 

Rada Gminy przyjęła protokóły w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 5. 

 Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił realizację uchwał z Sesji Rady 

Gminy z dnia 04 grudnia 2006r. i informację z prac Wójta Gminy między Sesjami (w 

zał.). 

 

Radni otrzymali informację z zakresu zamówień publicznych udzielonych na 

podstawie przeprowadzonej procedury przetargowej od 01.12.2006 r. do 28.12.2006 r. 

(w zał.). 

 

Ad. 6 a) 

 Pani Aleksandra Kowalczyk – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2006r. 

 

Pan Stanisław Gieroń – Przewodniczący Komisji BudŜetu i Inwestycji – Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado na wspólnym posiedzeniu Komisji BudŜetu  
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i Inwestycji oraz Komisji Gospodarki Komunalnej projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 

gminy na 2006 r. i poddał pod głosowanie: 

 - za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr III/13/06 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6 b) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu współpracy Gminy 

Strawczyn z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność poŜytku publicznego na 2007 r.” 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały. 

 

Zapytań nie było. 

 

W/w projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr III/14/06. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 minut przerwy (od godz. 1225 do godz. 1240). 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 6 c) 

 Pani Kazimiera Jarząbek – koordynator ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
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Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania 

Narkomanii oraz Przemocy na rok 2007. 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 - za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr III/15/06 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 6 d) 

 Projekt uchwały w sprawie wyboru sołtysów i członków rad sołeckich na 

terenie gminy Strawczyn.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – zgodnie ze statutami sołectw, Rada Gminy 

określa w ciągu 6 miesięcy od dnia wyboru Rady, terminy, miejsca i godziny zebrań, 

na których będą wybierani sołtysi i rady sołeckie.  

Sołtysi mieli zaproponować terminy zebrań w swoich sołectwach i okazało się, Ŝe 

Sołtysi: Małogoskiego i Rudy Strawczyńskiej nie zaproponowali Ŝadnych terminów 

do czasu rozpoczęcia Sesji. W związku z tym proponuje się zwołanie zebrania 

wiejskiego sołectwa Małogoskie w dniu 16.02.2007 r. o godz. 1700 w Szkole 

Podstawowej w Rudzie Strawczyńskiej. Na terenie sołectwa Małogoskie nie ma 

świetlicy, ani szkoły, a dobrze by było, aby te zebrania wyborcze odbywały się na 

neutralnym gruncie, a nie u kogoś w domu, aby nie było to zobowiązujące. 

Uzgodnione jest z Panią Dyrektor Szkoły, Ŝe tam odbędzie się zebranie, natomiast 

mieszkańcy Małogoskiego i Akwizgranu zostaną przewiezieni autobusem do Rudy 

Strawczyńskiej. 

Odczytał harmonogram zebrań w poszczególnych sołectwach. 

Poinformował, Ŝe przy ustalaniu harmonogramu uwzględniono miejsca, w których 

mogą się odbyć zebrania, poniewaŜ na tych zebraniach odbędą się wybory sołtysów  

i rad sołeckich. Są to wybory tajne, trzeba przygotować duŜo kart do głosowania  

i przede wszystkim były brane pod uwagę te miejsca, gdzie moŜna skorzystać  
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z komputera i drukarki w celu przygotowania kart do głosowania. W tych 

miejscowościach, gdzie nie ma szkół, zebrania muszą się odbyć w świetlicach.  

Poinformował, Ŝe Radni otrzymają przyjęty harmonogram zebrań wiejskich. 

Odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru sołtysów i członków rad sołeckich na 

terenie gminy Strawczyn.  

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

  - za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr III/16/06. 

 

Ad. 6 e) 

 Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości diet za udział w pracach Rady 

Gminy i zespołu doradczego Wójta oraz zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – w dotychczas obowiązującej uchwale nie 

przewidziano kwoty ryczałtu dla Radnego, który nie pracuje w Ŝadnej Komisji. Trzeba 

tą uchwałę zmienić i dostosować do obecnej sytuacji. Komisja Statutowa 

zaproponowała, aby podwyŜszyć zryczałtowane miesięczne diety dla: 

1) Przewodniczącego Rady Gminy do 1.300 zł, 

2) Wiceprzewodniczącego Rady Gminy do 650 zł, 

3) Przewodniczących Komisji do 380 zł, 

4) Radnych pracujących w dwóch Komisjach Rady Gminy do 330 zł, 

5) Radnych pracujących w jednej Komisji Rady Gminy do 280 zł, 

oraz w § 2 dodać ust.4 o treści: „pozostali Radni w kwocie 230 zł”.  

 

Pozostałe Komisje stałe Rady Gminy zaakceptowały propozycje.  

 

Inne wnioski nie wpłynęły. 
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Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z w/w propozycjami i poddał pod 

głosowanie: 

  - za – 15, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr III/17/06 podjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 minut przerwy, od godz. 1300 do godz. 1315.  

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

Ad. 6 f) 

 Projekt uchwały w sprawie odwołania skarbnika gminy. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy złoŜył wniosek formalny o odwołanie z funkcji 

Skarbnika Gminy Strawczyn Pani Aleksandry Kowalczyk, ze względu na przejście na 

emeryturę. Jest to sprawa formalna. Poprosił o przegłosowanie uchwały. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie odwołania skarbnika 

gminy, który następnie przegłosowano: 

 - za – 14, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr III/18/06. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy podziękował Pani Aleksandrze Kowalczyk za 12 

lat dobrej współpracy, to był dobry okres dla gminy. W tym czasie były trzykrotnie 

kompleksowe kontrole Regionalnej Izby Obrachunkowej. Były popełnione 

przewinienia, ale niewielkiej rangi, nieszkodliwe i nie miały wpływu na gospodarkę 

finansową.  

śyczył wszystkiego najlepszego i wręczył kwiaty. 
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Pan Przewodniczący obrad – w imieniu własnym i całej Rady Gminy serdecznie 

podziękował Pani Aleksandrze Kowalczyk za lata pracy, które włoŜyła w rozwój 

naszej gminy. Były to lata owocne, świadczą o tym inwestycje, które powstały na 

terenie gminy. śyczył zdrowia, szczęścia i pomyślności. 

Wręczył kwiaty. 

 

Pan Janusz Malicki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy i Pan Włodzimierz 

Szczepański – Sekretarz obrad równieŜ podziękowali Pani Aleksandrze Kowalczyk za 

dobrą współpracę i Ŝyczyli wszystkiego najlepszego. 

 

Pani Aleksandra Kowalczyk – Skarbnik Gminy – chciałabym wszystkim bardzo 

serdecznie podziękować za współpracę, za okazaną Ŝyczliwość i wyrozumiałość oraz 

zaufanie, jakim mnie obdarzono powołując mnie na to stanowisko. Z jednej strony 

cieszę się, Ŝe dopracowałam szczęśliwie do emerytury, ale z drugiej strony jest mi 

trochę przykro i smutno, poniewaŜ zamykam pewien etap Ŝycia za sobą – Ŝycia 

aktywnego, będę się czuć trochę niepotrzebna. Serdecznie dziękuję wszystkim za 

współpracę. 

 

Ad. 6 g) 

 Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – ustawa o samorządzie nakłada na Wójta 

obowiązek zgłoszenia kandydata na Skarbnika Gminy do Wysokiej Rady. 

Niniejszym to czynię – kandydatka rozpoczęła pracę zawodową w Urzędzie Gminy  

w dniu 15.06.1999 r. jako referent. Od dnia 15 listopada 1999 r. wykonywała pracę na 

stanowisku referenta ds. odpłatności za wodę w wymiarze ½ etatu w Zakładzie 

Gospodarki Komunalnej w Strawczynie, od 01 stycznia 2000 r. w wymiarze ¾ etatu,  

a od 01 lipca 2000 r. na pełnym etacie. 

Od 01 grudnia 2000 r. do chwili obecnej pełni funkcję Głównego Księgowego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej. 

Kandydatka ukończyła w 1998 r. Liceum Ekonomiczne o specjalności finanse  

i rachunkowość, w 2002 r. trzy i półroczne Studia Zawodowe w Krakowie Wydział 

Ekonomiczny otrzymując tytuł licencjata finansów i bankowości, w 2004 r. ukończyła 
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dwuletnie studia wyŜsze uzupełniające o kierunku – finanse i bankowość otrzymując 

tytuł magistra.  

Kandydatka spełnia warunki określone w ustawie o finansach publicznych do 

pełnienia funkcji Skarbnika Gminy, dała się dotychczas poznać jako osoba 

kompetentna i odpowiedzialna. Jest osobą zorganizowaną i zdyscyplinowaną. 

 Szanowni Państwo  w n i o s k u j ę  o powołanie na stanowisko Skarbnika 

Gminy Strawczyn Panią mgr Justynę Stępień, dającą gwarancję naleŜytego 

wykonywania obowiązków Skarbnika naszej Gminy. 

Proszę o przegłosowanie tej kandydatury. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie powołania skarbnika 

gminy i poddał pod głosowanie: 

- za – 14, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 0. 

Głosowało 14 Radnych. Uchwałę Nr III/19/06 podjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad pogratulował Pani Justynie Stępień powołania na 

stanowisko skarbnika gminy i Ŝyczył sukcesów w pracy. 

Wręczył kwiaty. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy równieŜ złoŜył serdeczne gratulacje Pani 

Justynie Stępień, Ŝyczył pracy na wysokim poziomie oraz bardzo dobrej współpracy. 

 

Pan Janusz Malicki – Wiceprzewodniczący Rady Gminy i Pan Włodzimierz 

Szczepański – sekretarz obrad pogratulowali Pani Justynie Stępień powołania na 

stanowisko skarbnika gminy. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – jest to awansowanie wewnętrzne, myślę, Ŝe to 

jest lepsze rozwiązanie, niŜ gdyby na stanowisko Skarbnika przyszła osoba  

z zewnątrz. Nabór na jedno stanowisko będzie, poniewaŜ na miejsce Pani Justyny 
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Stępień – Głównego Księgowego Zakładu Gospodarki Komunalnej będzie 

awansowana Pani Agnieszka Kurczyńska, która jest pracownicą księgowości. Trwa 

nabór na stanowisko księgowej, do księgowości na miejsce Pani Agnieszki 

Kurczyńskiej. Dajemy moŜliwość awansu naszym pracownikom, są to osoby młode, 

myślę, Ŝe jest to dobre rozwiązanie. Osoba zatrudniona teŜ będzie zapewne młoda, 

poniewaŜ tym miejscem pracy interesują się przede wszystkim osoby młode. 

Awansowały dwie młode osoby i mam nadzieję, Ŝe ten ciąg awansów będzie dawał 

dobre efekty.  

 

Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy – Panie Wójcie, Wysoka Rado, chciałam 

bardzo serdecznie podziękować za okazane zaufanie i jednocześnie deklaruję, Ŝe  

w wykonywanej pracy dołoŜę wszelkich starań, aby tego zaufania nie zawieść. Jeszcze 

raz bardzo serdecznie dziękuję. 

 

Ad. 7. 

 Stanowisko Rady Gminy w sprawie wykupu gruntów pod zbiornik wodny 

Strawczyn – Niedźwiedź. 

 

Pani Zdzisława Adamczyk – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej – 

planowana powierzchnia pod zbiornik wodny wynosi 18,95 ha. Do tej pory 

kupowaliśmy grunty po 2 zł, poniewaŜ takie były ustalenia zgodnie  

z przeprowadzonymi negocjacjami. Na dzień dzisiejszy wykupiliśmy w cenie po 2 zł 

powierzchnię 14,18 ha. W najbliŜszych dniach po Nowym Roku wykupimy jeszcze 

grunt od rolnika z Niedźwiedzia i razem będzie wykupione 14,75 ha. 

Powstał problem przy wykupie – 8 rolników, którzy są właścicielami 1,20 ha gruntów 

od strony północnej w strefie sanitarnej zbiornika wodnego, Ŝądają wyŜszej ceny od 2 

zł za 1 m2. UwaŜają, Ŝe 2 zł za 1 m2 jest ceną odpowiednią do wykupu łąk, natomiast 

za grunty orne uwaŜają, Ŝe cena powinna być wyŜsza. śądają za 1m2 do 4 zł. Pan Wójt 

wystosował pismo do Pana Przewodniczącego Rady Gminy w tej sprawie. Uznajemy, 

Ŝe cena za 1m2 nie moŜe być wyŜsza niŜ 3 zł. Wykup tych gruntów został wstrzymany 

do czasu podjęcia decyzji w tej sprawie.  



 11 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, Ŝe pierwsza propozycja ceny wykupu 

gruntów była 1,40 zł za 1 m2 i wtedy nie było zainteresowania sprzedaŜą tych 

gruntów. Rada Gminy upowaŜniła Wójta Gminy, aby mógł dokonywać zakupu po 2 zł 

za 1 m2, w większości są to łąki, moŜna je nazwać teŜ nieuŜytkami. Myślę, Ŝe kaŜdy 

ma dokładne rozeznanie ile kosztuje na terenie gminy 1 ha łąk lub gruntów tej klasy, 

są to grunty VI klasy. Myślę, Ŝe cena 20.000 zł za 1 ha, jest ceną bardzo wysoką. 

śądania rolników są niczym nieuzasadnione. To jest moja opinia, Państwo za chwilę 

się wypowiedzą. Czy cena 2 zł w przypadku łąk była wystarczająca, a w przypadku 

gruntów ornych VI klasy jest za niska? Są to grunty zalecane pod zalesienie, poniewaŜ 

nie mają większej wartości rolniczej. 

Rada wypracuje stanowisko, moŜe dać moŜliwość Panu Wójtowi zapłacenia wyŜszej 

stawki, bądź szukać innego rozwiązania. Ponad 14 ha zostało wykupione 2 zł, co 

powiedzą ci rolnicy, którzy sprzedali te grunty po 2 zł. Pozostali rolnicy uwaŜają, Ŝe 

gmina wykupiła juŜ część gruntów i resztę musi wykupić. Tu nie chodzi o róŜnicę, 

która w sumie wyniesie ok. 10.000 zł, czy 12.000 zł, jeŜeli grunty będą wykupione po 

3 zł za m2, ale spowoduje to zamieszanie wśród rolników, powiedzą, Ŝe zostali 

oszukani.  

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – chciałam zadać to pytanie, które Pan 

Przewodniczący zadał, co powiedzą ci, którzy sprzedali ziemię po 2 zł ? Poczują się 

pokrzywdzeni, ich pretensje będą uzasadnione. Po drugie, jaka jest przeciętna cena 

gruntów ornych tej klasy za hektar? 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – cena wynosi w granicach 6.000 zł. 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – mnie się wydaje, Ŝe to jest próba postawienia 

Gminy „pod ścianą”. Ja osobiście uwaŜam, Ŝe 20.000 zł za 1 ha tej ziemi, to jest 

bardzo dobra cena. 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – chciałbym zapytać jaki jest zapis, czy to jest 

zapisane, Ŝe za łąki jest 2 zł za m2, czy za grunt ? 

 

Pan Przewodniczący obrad – ustalenia Rady Gminy mówiły wprost o wykupie gruntu, 

nie było rozdzielane na łąki i grunty orne. 
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Pan Jarosław Raczyński – Radny, – jeŜeli nie ma rozdzielenia, tam jest VI klasa, 

powinno być zalesione. JeŜeli rolnik jest uparty i chce tam orać, niech sobie to ora. 

Jest ustalone 2 zł i ma być 2 zł, takie jest moje zdanie i nie moŜemy temu ulegać. 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się do Pani Kierownik Referatu Infrastruktury 

Technicznej – ile gruntów pozostaje do wykupu i jak dalej będzie wyglądać sytuacja  

z wykupem? 

 

Pani Zdzisława Adamczyk – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej – na 

dzień dzisiejszy niemoŜliwe do wykupu będzie 2,57 ha, reszta jest do wykupienia. 

Liczę, Ŝe 1,20 ha wykupimy. Po uzgodnieniu ceny wykupimy. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – skąd wiemy, Ŝe ktoś jeszcze nawet w marcu nie 

zaora tego kawałka, gdzie ma łąkę, po to, Ŝeby powiedzieć, Ŝe tam ma grunt orny, gdy 

uchwalimy cenę wyŜszą. Będą teŜ i takie pomysły podwyŜszenia wartości własnej 

działki. 

 

Pan Przewodniczący obrad – byli teŜ rolnicy, którzy wprost powiedzieli, Ŝe nie 

sprzedadzą za Ŝadne pieniądze. 

 

Pani Zdzisława Adamczyk – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej – było 

dwóch takich właścicieli, jednego pominęli śmy, a zostaje jeszcze problem z jednym 

rolnikiem ze Strawczyna. Po Nowym Roku będziemy prowadzić ostatnie rozmowy, 

pod kątem skierowania wniosku o wywłaszczenie. 

 

Pan Przewodniczący obrad –czyli wykup gruntów nawet po wyŜszej cenie i tak tej 

sprawy do końca nie rozwiązuje. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna - jakie są procedury, jeśli chodzi o wywłaszczenie? 

Pani Zdzisława Adamczyk – Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej – 

wywłaszczenia dokonuje Starostwo Powiatowe na nasz wniosek, ale my prowadzimy 
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ostateczne negocjacje i kierujemy wniosek o wywłaszczenie motywując, Ŝe nasze 

negocjacje nie odniosły skutku. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – o ile to przedłuŜy całą procedurę, są to długie 

procedury? 

 

Pan Przewodniczący obrad – procedura wywłaszczenia nie jest procesem długim, 

natomiast przysługuje prawo odwołania się do: Wojewody, Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego i Naczelnego Sądu Administracyjnego. Droga odwoławcza jest 

długa i moŜe się to przeciągnąć w czasie. 

Pani Anna Dziewanowska – Radna -  o ile zwiększyłoby to koszty ? 

 

Pan Przewodniczący obrad – trudno powiedzieć, czy to zwiększy koszty? Sąd musi 

określić wysokość zapłaty za te grunty. Tu chodzi o czas. W przypadku sprawy  

o wywłaszczenie właścicielki Chełmiec, procedura trwa juŜ blisko 2 lata. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna - czy jest moŜliwość zaciągnięcia opinii 

rzeczoznawcy, jeśli chodzi o wartość gruntów ? 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – rzeczoznawca będzie się wzorował na 

działkach sąsiednich. Wykupiliśmy 14 ha po 2 zł i on nie napisze, Ŝe ta wartość 

wynosi 3 zł, czy 1,50 zł, tylko, Ŝe działki sąsiednie są po 2 zł wykupione i tak oceni 

ten grunt. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna - ale czy to nie będzie argument dla 

sprzedającego? 

. 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – wszystkie wyceny, jakie są robione, są do 

czegoś odnoszone. JeŜeli cała powierzchnia 14,50 ha jest wykupiona, a ok. 0,30 ha jest 

w środku, to wartość tej działki nie będzie inna. 
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Pan Jarosław Raczyński – Radny- mnie się wydaje, Ŝe trzeba wpłynąć na świadomość 

sprzedającego, jaką robi szkodliwość sobie, a ile zyskać moŜe? JeŜeli nie sprzeda 

działki, zalew nie powstanie, jeŜeli zalew nie powstanie, ta cena działki będzie dalej 

taka sama, albo jeszcze niŜsza. Tak, Ŝe on tylko na tym traci nie sprzedając. Ten teren 

jest przeznaczony pod zalew, jeŜeli on nie sprzeda gruntu, zalew nie powstanie i koło 

się zamyka. On i tak na tym nie zyska, on powie, Ŝe jak zalew powstanie, to będzie 

20.000 – 30.000 zł za 1 ha. Ale zalew nie powstanie, bo on działki nie sprzeda.  

 

Pan Przewodniczący obrad – dotychczas w negocjacjach brali udział Radni – czynnik 

społeczny. UwaŜam, Ŝe jak będą negocjacje prowadzone, naleŜałoby skorzystać  

z pomocy Radnych. 

 

Pan Stanisław Gieroń – Radny – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, popieram 

stanowiska moich przedmówców i sądzę, Ŝe nie naleŜy ulegać presji, traktuję to jako 

presję kilku rolników w celu osiągnięcia większych zysków. Dlaczego? Po pierwsze 

jest to niesprawiedliwe wobec osób, które juŜ sprzedały grunt. Po drugie, jeŜeli 

ulegniemy raz, mając na myśli jeszcze inne inwestycje, sytuacja moŜe się powtarzać. 

W tym przypadku, jeŜeli stanowisko Rady będzie nieugięte, po prostu teŜ będzie inne 

podejście nawet do samych negocjacji.  

Wnioskuję, zatem, o zachowanie kwoty 2 zł i ewentualnie podjęcie wywłaszczenia. 

 

Pan Włodzimierz Szczepański – Radny – składam wniosek o skierowanie sprawy 

wykupu gruntów do Komisji w celu przedyskutowania. Ta sprawa nie musi być  

w dniu dzisiejszym rozstrzygnięta. Decyzję podejmiemy na następnej Sesji. 

 

Pan Przewodniczący obrad – Ŝeby sprawy nie zamknąć definitywnie,  

a przedyskutować, do wniosku dodałbym wznowienie negocjacji i przedstawienie 

dotychczasowego stanowiska Rady, Ŝe Rada nie upowaŜni Wójta do zapłacenia 

wyŜszej kwoty za m2. JeŜeli są to grunty Niedźwiedzia, włączyłbym do negocjacji 

Panią Radną z Niedźwiedzia. Na posiedzeniach Komisji zastanowimy się co dalej? 
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Są dwa wnioski, będziemy je głosować. Wniosek Pana Gieronia był pierwszy – Ŝeby 

stanowisko Rady było nieugięte, to teŜ jest sposób. Zabezpieczy nas przed sytuacjami, 

które mogą nastąpić. 

Są dwa wnioski, chyba, Ŝe po tej dyskusji któryś z Panów wycofa swój wniosek. 

Wniosek Pana Szczepańskiego, jest wnioskiem dalej idącym i zostanie przegłosowany 

jako pierwszy. JeŜeli on nie przejdzie, będzie głosowany wniosek Radnego Gieronia.  

Poddaję pod głosowanie wniosek Pana Radnego Szczepańskiego, Ŝeby sprawę cofnąć 

do Komisji i wznowić negocjacje z właścicielami gruntów. 

 

Pan Stanisław Gieroń – Radny – wycofał swój wniosek. 

 

Przegłosowano wniosek Radnego Szczepańskiego. 

 - za – 13, 

 - przeciw – 0, 

 - wstrzymało się – 2. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto większością głosów „za” przy 2 

„wstrzymujących się”. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 20 minut przerwy (od godz. 1355 do godz. 1415). 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 8.  

Pan Włodzimierz Szczepański – Przewodniczący Komisji Samorządowej 

odczytał plan pracy Komisji Samorządowej na 2007 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 
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Pan Stanisław Gieroń – Przewodniczący Komisji BudŜetu i Inwestycji 

przedstawił plan pracy Komisji BudŜetu i Inwestycji na 2007 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał plan 

pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2007 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy i kontroli przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Statutowej przedstawiła plan 

pracy Komisji Statutowej na 2007 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za –15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie 

 

Pan Tadeusz Kukulski – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej 

przedstawił plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej na 2007 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za –15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 
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Pan Przewodniczący obrad odczytał plan pracy Rady Gminy na 2007 r. i poddał 

pod głosowanie: 

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 

Plan pracy w załączeniu. 

  

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił plan pracy Wójta Gminy 

Strawczyn na 2007 r. (w zał.). 

Plan pracy przegłosowano: 

- za –15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Przewodniczący Rady Społecznej SZOZ odczytał plan 

pracy Rady Społecznej samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Strawczynie na 2007 r. (w zał.).  

Plan pracy przegłosowano: 

- za – 15,  

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Plan pracy przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 9. 

 Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytanie Pani 

Teresy Raczyńskiej – Radnej, odnośnie drogi powiatowej w Hucisku. 

Chcę zawrzeć porozumienie z Powiatowym Zarządem Dróg w sprawie modernizacji 

dróg powiatowych. Próbowałem podpisać takie porozumienie w drugim półroczu  

2006 r., ale nie doszło do skutku, poniewaŜ był to czas wyborów. Po Nowym Roku 
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wymuszę podpisanie porozumienia, na co moŜemy liczyć przez całą kadencję. 

Dotychczas musieliśmy czynić zabiegi o poprawę stanu dróg powiatowych i budowę 

chodników przy tych drogach, mimo, Ŝe powiat dostaje pieniądze na ten cel i to jest 

ich obowiązek. My staramy się przyspieszyć realizację tych zadań i musimy je 

dofinansowywać, do tej pory było to 50 % na 50 %, a są gminy, które 

dofinansowywały drogi powiatowe powyŜej 50 %. W tej chwili nie wiem, czy odcinek 

w Hucisku będzie zrobiony. Droga powiatowa od Polichet przez Oblęgorek – Oblęgór 

– Niedźwiedź – Hucisko do Grzymałkowa miała być dostosowana do warunków 

unijnych i dofinansowana ze środków unijnych. Do tej pory są to obiecanki bez 

działań. Chcę ustalić z Zarządem Dróg Powiatowych zadania do realizacji i wymusić 

porozumienie, jeŜeli nie podpiszą, poprosimy Dyrektora Zarządu Dróg i Starostę na 

posiedzenie Rady Gminy, Ŝeby wypowiedzieli się w tym temacie. NaduŜywają tego, 

Ŝe mieszkańcy wywierają presję na Wójta i Radnych. 

Poprawa stanu dróg powiatowych, to powaŜne zadanie, nie tylko chodzi o odcinek  

w Hucisku, poniewaŜ dróg powiatowych w naszej gminie jest więcej. Współpraca 

musi mieć charakter stały. Z powiatem jest trudno się dogadać, to problem wszystkich 

Wójtów. Na chwilę obecną zaakceptowałem dofinansowanie w wysokości 50 %,  

a inni Wójtowie robili drogi niemal za pieniądze gminy. Ponadto my mamy bardzo 

długą sieć dróg gminnych, niemalŜe dwukrotnie większą, niŜ powiatowych i musimy 

ponosić nakłady na drogi gminne. Samo podjęcie działań nic nie da, gdy nie będzie 

środków. Dlaczego za drogi powiatowe mamy płacić 100 % ? Zanim zrobimy projekt 

musi być deklaracja, Ŝe to zadanie wejdzie do realizacji.  

W nowej sytuacji jeszcze nie rozmawiałem ze Starostą. Jeśli poprawimy ścieŜkę na 

Perzową Górę, to musi być dobra komunikacja i trzeba równieŜ poprawić cały dojazd 

do Oblęgorka. 

Odpowiedź dla Radnego Wilczkowskiego zostanie udzielona na piśmie. 

 

  Pan Przewodniczący obrad odczytał: 

- pismo Wiejskiego Stowarzyszenia Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych Intelektualnie 

i Ruchowo z Rudy Zajączkowskiej z prośbą o dofinansowanie działalności 

Stowarzyszenia w 2007 r. (pismo z dnia 12.12.2006 r. w zał.) 
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 poinformował, Ŝe jest określona procedura, jak organizacje poŜytku publicznego 

mogą zwracać się o dofinansowanie z budŜetu gminy, 

- pismo skierowane do Urzędu Marszałkowskiego w Kielcach, dotyczące 

uruchomienia regularnej linii komunikacyjnej transportu osobowego na trasie 

Oblęgorek – Strawczyn (pismo znak: RIT-7044/3/06 z dnia 18.12.2006 r.).  

 

Pan Przewodniczący obrad zaprosił wszystkich uczestników posiedzenia Rady Gminy 

na spotkanie Noworoczne z pracownikami Urzędu Gminy. 

 

Ad. 10. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął III Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1130, a zakończyła o godz. 1500. 

 

 

 

Protokołowała:  Sekretarz obrad:   Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak Włodzimierz Szczepański  Wiesław Piotrowski 

 

 


